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Záujem postaviť akvapark v Nitre už avizovali dve spoločnosti. „Keď sme zverejnili, že Nitra má záujem o
akvapark, tak sa ohlásili AquaCity Poprad a Edimax,“ informoval primátor Jozef Dvonč. Ako však dodal,
mesto bude hľadať strategického partnera pre investíciu verejnou súťažou. Výstavba akvaparku je zatiaľ v
štádiu prípravy štúdia celoročného využitia mestského kúpaliska. Mesto na ňu vyčlenilo z rozpočtu 7 000
eur.

Podľa Dvonča by v Nitre mohol vzniknúť podobný akvapark ako v Galante. Chýbať by tu nemali tobogany a
vodné atrakcie, existujúce bazény by mali byť súčasťou budúceho komplexu. „Skutočne by sme chceli mať
kúpalisko s celoročným využitím, bolo by to zrejme v tom priestore, kde sú dnes vonkajšie bazény. Štúdiu
potom chceme predložiť na diskusiu,“ povedal.
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